
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Digterparken 
 
Onsdag d. 23. september 2020 kl. 18.00 på det grønne område 
 
Dagsorden: 

1) Valg af dirigent 
2) Bestyrelsens beretning om det forløbne år 
3) Aflæggelse af regnskab 
4) Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne 
5) Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag 
6) Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
7) Valg af revisor og revisorsuppleant 
8) Eventuelt valg af administrator, jf. §19, stk. 2 
9) Eventuelt 

 
Referat: 
 
Ad. 1)  Anette Frost blev valgt som dirigent.  
 Indkaldelsen til generalforsamlingen blev desværre uddelt med en dags 

forsinkelse i forhold til vedtægterne. Der var enighed blandt de fremmødte om at 
erklære generalforsamlingen beslutningsdygtig på trods af dette.  

 
Ad. 2)  Hovedtræk fra formandens beretning, som blev aflagt af bestyrelsesmedlem Niels 

Kristian Almtoft på formandens vegne, da han havde forfald: 
 

Generalforsamlingen blev afholdt med knap et halvt års forsinkelse på grund af 
covid-19. Af samme grund er der endnu ikke opkrævet kontingent. Det vil ske 
snarest muligt. 
 
Endelig er der blevet etableret helleanlæg på Kirkebakken og hastigheden sat ned 
til 40 km/t. Det er kun en halv løsning, da vejen fortsat er smal ned mod broen 
og T-krydset, når børnene først har krydset vejen. Det ville have været bedre at 
asfaltere stien ned over træbroen og føre stien videre op til Sindingsgade, da 
dette kryds er mere sikkert for skolebørnene. Der vil fortsat blive arbejdet på at 
få denne løsning gennemført. Træbroen vil blive erstattet, da den gamle er ved at 
falde sammen. 
 
Kommunen er rykket for etableringsdato i forhold til de grønne områder mellem 
Helene Stranges Vej og Jytte Borbergs Vej. Kommunen har lovet at græsset sås i 
september og at den resterende beplantning bliver lavet i november. Det bliver 
ikke frugttræer som hidtil, das kommunen vurderer, at der er frugttræer nok i 
området. 
 
De eksisterende frugttræer er gennemgået med Villy Mougaard fra 
Blomstergården og efter råd fra ham skal de have en kraftig beskæring til vinter. 
Undtaget herfra er kirsebærtræerne, der i stedet vil blive fældet på et tidspunkt, 
hvorefter der plantes nye frugttræer. 
Kommunen har lovet at slå græsset i rabatten ud mod markerne langs med 
Digterparken (altså vejen  ) 
 
De folk der står for græsslåning og vintertjeneste har også i det forgangne år 
gjort et godt stykke arbejde. 



 
Formanden siger tak til bestyrelsen for godt samarbejde 
 
Beretningen blev godkendt 
 

Ad. 3)  Kassereren fremlagde regnskabet. Regnskabet minder til forveksling 
regnskaberne fra tidligere år. Regnskabet har været tilgængeligt på hjemmesiden 
siden foråret og er godkendt af foreningens valgte revisor.  
Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 
 

Ad. 4)  Der var ingen indkomne forslag.  
 
Ad. 5)  Kassereren fremlagde forslag til budget og fastsættelse af bidrag. Bidraget blev 

foreslået til fortsat at være 1400,- kr. 
 

Budget og bidrag blev godkendt af generalforsamlingen. 
 

Ad. 6) Der var 2 bestyrelsesmedlemmer på valg. Derudover træder Henrik Ulstrup ud af 
bestyrelsen pga. af fraflytning. Da valgperioden er udløbet for de suppleanter, der 
blev valgt på generalforsamlingen i 2019, skal der afholdes suppleringsvalg for 
resten af Henriks valgperiode, der løber frem til generalforsamlingen i 2021. 
Bestyrelsen har valgt at bestyrelsesmedlem Niels Kristian Almtoft overtager 
kassererposten fra Henrik Ulstrup. 

 

 Formand Jørgen Kristiansen, Jeppe Aakjærs Vej 18, blev genvalgt for en 2-årig 

periode. 

 Nyvalgt for en 2-årig periode blev Anders Simonsen, Kaj Munks Vej 11. 

 Nyvalgt for perioden frem til næste valg blev Frank Jensen, Karen Blixens Vej 6. 

1. suppleant blev Lasse Andersen, Helene Stranges Vej 7 

2. suppleant blev Anette Frost, Karen Blixens Vej 10 

 
Ad. 7) Som revisor genvalgtes Suzanne Lyngholm, Jeppe Aakjærs Vej 12.  

Som suppleant for revisoren valgtes Anette Frost, Karen Blixens Vej 10.  

 
Ad. 8) Generalforsamlingen ønsker ikke at vælge en administrator. 
 
Ad. 9) Hjemmesiden www.digterparken8620.dk er informativ og et besøg værd i forhold 

til at følge med i dagsordener og referater fra generalforsamlingerne. 
 Tak til Anette for indsatsen som dirigent. 
 
 
Referent Bo Andersen, Jeppe Aakjærs Vej 4 


